
STICHTING DORPSRAAD

WESTDORPE
VERSLAG 03/09/2024

Gegevens
Type: Openbaar

Locatie: De Tukker

Opmaak verslag: Peter(a)

Aanwezigen: Nel, Walter, Peter (a), Peter(b), Sarissa, Nathalie, Leo

Gemeente: Samantha

Laszlo v.d. Voorde (Wethouder)

Afmeldingen: Fabrice, Derek-Jan
Bewoners: A. van Assche

1 Opening: Nathalie opent de vergadering

2 Vragenhalfuurtje:

Dhr. van Assche geeft aan nog veel last te hebben van hondenpoep op de straat,
woont in de in de Lindenlaan in de buurt van “Het Verlaet”

Gemeente:

Misschien proberen om Peper of Lavendel te strooien, uiteraard blijft dit een
mentaliteitskwestie, hondenbezitters dienen de poep op te ruimen.

3 Vastellen Agenda:

De agenda wordt vastgesteld, punt 5 kan vervallen, wel een link opnemen, met daarin
de link naar de Nieuwsbrief/Appgroep.

4 Goedkeuren verslag vorige vergadering:

Verslag wordt goedgekeurd
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5. Stand van zaken IKC de Kreeke

Nieuwsbrieven de Kreeke:
https://www.terneuzen.nl/DeKreeke/Nieuws_De_Kreeke/Nieuwsbrieven_De_Kreeke

6. Terugkoppeling gesprek nieuwe Directeur basisschool de Kreeke

Het gesprek met de nieuwe directeur van de basisschool was een oriënterend
gesprek, dit is positief ontvangen. Inmiddels is men begonnen aan de
sloop/nieuwbouw van de school.

7. Waterstoffabriek Axelse Vlakte

We krijgen voor wat betreft de bouw van de waterstoffabriek nog gegevens van
Samantha (https://www.volth2.com/terneuzen) De vergunning is inmiddels verleend,
en de bouw staat gepland voor +/- 2025.

De vraag is nog of deze fabriek gekoppeld zal worden aan de nieuw te leggen
waterstofleiding, waarschijnlijk wel, Laszlo geeft overigens aan dat voor de productie
van waterstof veel elektriciteit nodig is. Op dit moment heeft ook Zeeuws-Vlaanderen
te maken met netcongestie, waardoor er twijfel is of de nieuw te bouwen
waterstoffabriek wel daadwerkelijk in 2025 gebouwd zal worden. De Elsta fabriek bij
DOW draait niet voluit i.v.m. uitstoot, en kan dus niet voldoende elektriciteit leveren.
Prioriteit is dus op dit moment de 380kV aansluiting in Terneuzen. Ook is het plan om
een aanlanding van Tennet (windpark) in Terneuzen te voorzien. Voor beide
aansluitingen (380kV/Windpark) is veel ruimte nodig, voor 380kV een trafostation, en
voor het Windpark een omvormer van gelijkspanning naar wisselspanning.

Peter is te weten gekomen dat er in de Braakman een bijeenkomst is van Air Liquide
betreffende de te leggen waterstofleiding, als dorpsraad hebben wij hier geen
uitnodiging voor ontvangen. We zullen vragen wat hiervan de reden is, en of we in de
mailinglijst kunnen worden opgenomen.

Samantha heeft ter plekke de uitnodiging opgezocht en blijkbaar deze openbaar, deze
zal plaatsvinden op 19 november in de Braakman aanvang 19.00.

De dorpsraad geeft aan dat we tot op heden nog geen reactie hebben gekregen op de
zienswijze die door ons is ingediend m.b.t. de aanleg van de eerder genoemde
waterstofleiding, Samantha geeft aan na te vragen wat de stand van zaken is.

Peter(b) geeft aan dat er werkzaamheden zijn voor de uitbreiding van Vlaeynatie,
voor het gereedmaken van het terrein wordt grond gebruikt van voorheen Beelen.

De vraag is of deze grond niet verontreinigd is.

Laszlo geeft aan dat enkel grond met een certificaat gebruikt mag worden voor het
bouwrijp maken van bouwterreinen, hier wordt op gecontroleerd.
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8 Fietscrossbaan scoutingterrein

Leo geeft aan dat er wat zorgen zijn m.b.t. de veiligheid bij de ingang van het
scoutingterrein, als er een crossbaan komt zal er wellicht ook meer jeugd op
afkomen, dit in combinatie met het hard rijdend verkeer kan gevaarlijke situaties
opleveren.

9 NSP wil ons bijpraten m.b.t. de Nautische Optimalisatie Kanaal van Gent naar
Terneuzen. Ons lijkt het interessant om hier op in te gaan en we zullen enkele data
voorstellen, waarop we ze kunnen uitnodigen, of we vragen of we bij NSP op bezoek
kunnen komen. We zullen deze gelegenheid aangrijpen om te vragen of er nieuws is
omtrent het tracé van het spoor Terneuzen-Gent.

10. Doornemen actiepuntenlijst

Wordt overgeslagen

11. Ingekomen Post

Er is geen ingekomen post, anders dan een mail betreffende de toestand van de
op- en afritten van de stoepen, er zij plaatsen waar grote plassen water staan, en het
gevaar van honden uitlaten op de groenstroken, waarbij de hond op het groen loopt
en de eigenaar op de straat, dit kan gevaar opleveren. Deze mail is naar de gemeente
verstuurd, en het antwoord van de gemeente is inmiddels aan de bewoner
doorgegeven.

12 Rondvraag:

Peter (b)

Wordt het speeltoestel in de Molenstraat nog gerepareerd ?

Nee, dit wordt weggehaald, het speeltuintje aan de Molenstraat verdwijnt.

Leo:
Wie is verantwoordelijk voor het stuk grond tussen de woning met het rieten dak in
de Molenstraat en de ingang van de Schuttersweide?

Sarissa:

Sarissa geeft aan dat de mogelijkheid bestaat voor de dorpsraad om een bezoek te
brengen aan Outokumpu.

Samantha:

Vraagt of het mogelijk is op redelijk korte termijn ons vergaderschema door te geven.

3


